



Møteinnkalling 7. møte V23

Kjemisk Fagutvalg

UIO, Sem Sælands vei 26, 0371 Oslo

Dato: 01.06.2023

Tid: 11:00-12:00

Sted: Berzelius

1. Godkjenning av innkalling

Vi flyttet rom, ble godkjent: Keerthy, Jon, Malin, Melika, Shahnaz, Per

2. Oppdatering av verv

Labfrakkansvarlig:

Fra forrige ukentlig ble det sendt mail til Line (Admin) angående salg av labfrakker til høsten. Det er nå ligget litt på is og begynner å bli litt for seint til å sende inn labfrakkbestilling. Vi tenker at det kan være bedre at kjemi og mena får labfrakker på sundvolden dersom det skjærer seg, ettersom dette skjer før første labdag.

Postmester:

Kun spam via epost, ingen fysisk post

Sosialrom:

Vært sjekk på sosialrommene, og det må gjøres en ryddesjau for at det skal være helt godkjent med tanke på brannsikkerhet. Alle må rydde plassen sin og sosialrom innen 25. juni, dersom det ikke gjøres får de det gjelder ikke kontorplass til høsten. Vi må sende ut epost og melding til alle på kjemisk, og epost til Eva slik at vi har en søppeldunk å kaste det i.

Må kaste: bøker og klesshengeren og annet som tilsvarende sendt epost.

Vi ønsker også nye møbler og stoler, så for det nye semesteret kan det være greit å rydde sosialrommet og se gjennom bøker og diverse, for om det er mulig å gi rommet en liten shining.

3. Møter som har vært

Ukentlig med Steven og admin – FENA sakene

Ønsker om stoler på lesesalplass, ettersom de er ganske slitt, det ble sendt epost og vi er nå satt på en liste på fakultetsnivå slik at vi får nye stoler når det er satt midler til dette.

Studentrepresentanter til livsvitenskapsbygget for å fremme innovasjon, internship osv – to MENA og to KJMB – som kan være med for å finne veien videre utenfor og ta det med videre til studentene.

Noen emner har veldig innbydende ingresstekst for emnene, per dags dato har ikke alle emner denne ingressen, og dermed skal det jobbes med for å skrive en slik tekst som forklarer kort hva emnet betyr i det langsiktige for kunnskapen man får.

MNSU

Allmøte forrige uke, ble tatt opp psykisk ute, oblig og hvor mange sjanser man skal få for å få bestått.

Andre

Intervjuene for ny stilling har vært, ligger an til at en person blir innstilt

4. Møter som kommer

Ukentlig med Steven og admin

Møtes neste uke for å diskutere hvem som blir innstilt og veien videre etter intervjuene.

Ønskes å holde ukentlig møte frem til semesteret er slutt ettersom det fortsatt er noen ting å fikse før semesterslutt.

Andre

Planlegging av generisk kompetanse:

MENA føler seg ikke representert i generisk kompetanse, det har vært mer fokus på HMS og kjemikaliemerking som er relevant for kjemi. Start neste semester skal noen komme og snakke om hvorfor HMS er viktig for alle, MENA skal slippe kjemikaliemerking, men får annet opplegg for sin labhverdag som masterstudent.

Sverre fra institutt fra psykologistudiet skal komme og snakke om metakognitiv terapi for masterstudenter for å kunne håndtere stress situasjoner og tenkte seg gjennom slikt. Det er plass til 10, men dersom det slår an vil det gå igjen flere ganger.

Anja skal prate om CV, for å vise at det er viktig å starte med tidlig, karrieresenteret blir lagt ned, så det de drev på med skal nå inn på generisk kompetanse. Kanskje det kan være mulig å ta kontakt med Giske (fra karrieresenteret nå) for å vise hvordan man møter til intervju, skrive til søknad og lignende.

Admin

Neste uke torsdag, er det møte med styremøte med admin, leder og nestleder stiller.

5. Eventuelt

15.juni Bachelorseremoni

Pannekaker med Steven og etterpå rigging til bachelorseremoni. Komme og hjelpe tidlig for rigg og plassering av border, stoler og annet kos <3

Foreløpig plan:

12-13, pannekaker

14.00, oppmøte for rigging av kantina

16.00 alt er klart for bachelorseremoni

Ish 20.00 rydding etter bachelorseremoni, må gjøres samme kveld ettersom det er planlagt noe i kantina dagen etter.

17.juni MN Sommerfest, midtsommar

Alle KFU må være med på rydd og rigg, må være ferdig ryddet til 02.30.

Rigg er kl.17

| Rydd | Rigg |
|---------|--|
| Malin | Keerthy |
| Shahnaz | Per |
| Keerthy | Melika |
| Kevin | Kevin |
| Melika | |
| | Alle bidrar, men resten blir spurt i chat. |

Grilling 16.06

Fylle opp grillen kl.18.00

Legge plan b dersom været er dårlig

Lage arrangement etter tillatelse fra Brita

Folk med ekstra sykkellås ta den gjerne med! <3

Alle tar med egen mat, vi fikser papptallerken, kopper og grill, se hva vi har på lageret.

Frakte grill: Keerthy og Melika

Ansvarspersoner: Melika, men vi kartlegge hvem som kan være med. Alle bidrar

6. Møteslutt

Velkommen tilbake!

Mvh

Malin Trondsen